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Vragen van de leden Wörsdörfer en Veldman (beiden VVD) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken en Klimaat over de langere 
betalingstermijn aan mkb’ers (ingezonden 11 april 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Leveranciers draaien op voor groei super-
markten»?1 

Vraag 2
Bent u bekend met signalen dat supermarkten steeds later hun facturen 
betalen? 

Vraag 3
Geldt de trend van een langer durende betalingstermijn ook in andere 
markten? Zo ja, welke zijn dat? 

Vraag 4
Zijn u gevallen bekend waarin mkb’ers financieel in de problemen zijn geraakt 
door deze trend? 

Vraag 5
Is inzichtelijk in hoeveel gevallen wordt afgeweken van de reguliere betaalter-
mijn van 30 dagen? Zo ja, hoe vaak is dat het geval? 

Vraag 6
Is inzichtelijk in hoeveel gevallen wordt afgeweken van de wettelijke 
betaaltermijn van 60 dagen? Zo ja, hoe vaak is dat het geval? 

Vraag 7
Hoelang moeten mkb’ers gemiddeld wachten op betaling van hun facturen? 

Vraag 8
Hoeveel mkb’ers komen in problemen door een vertraagde betaling door 
grote afnemers? 

1 https://fd.nl/ondernemen/1249186/leveranciers-draaien-op-voor-groei-supermarkten
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Vraag 9
Welke stappen worden gezet om betalingstermijnen te versnellen? 

Vraag 10
Hoe snel betaalt de overheid gemiddeld haar eigen facturen? 

Vraag 11
Heeft de overheid hiermee een voorbeeldfunctie? Zo ja, op welke wijze wordt 
dit tot uiting gebracht? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 12
Betaalt de overheid sneller aan mkb’ers die meer nadeel ondervinden van 
afnemers die betalingen langer uitstellen? 

Vraag 13
Bent u bereid na te denken over andere mogelijkheden om mkb’ers bij te 
staan indien zij om bovengenoemde redenen in de problemen geraken?
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